
 

 

-----Ursprungligt meddelande----- 
Skickat: den 10 december 2017 12:43 
Till: Administration SD21 ALVSJOSTADSDELSNAMND <alvsjo@stockholm.se> 
Ämne: Medborgarförslag 
 
Jag bor nära Herrängens gård. Tidigare har jag hört en kattuggla som bodde där, men det har varit 
tyst i ca 2 år. Råttbeståndet har ökat och varit problematiskt för grannarna under senare år. 
 
Jag föreslår att en eller 2 uggleholkar sätts upp i Herrängens gård och att man försöker med lockrop i 
parningstid för att få ny uggla att flytta in. 
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